
 

Treść interpelacji radnej Wioletty Paprockiej-Ślusarskiej w sprawie jakości 
powietrza na Mazowszu 

 

W grudniu 2018 roku Samorząd Województwa zlecił badania ankietowe dotyczące jakości 

powietrza na Mazowszu. Proszę o informację jak zostały wykorzystane wyniki tego badania 

ankietowego. Czy powstały nowe programy? Czy została przeprowadzona kampania informacyjna 

lub jakiekolwiek inne działania.   


